



AVIS PUBLIC

**ADOPTION ET ENTRÉE EN VIGUEUR DU
RÈGLEMENT NO 1450-1 MODIFIANT LE
RÈGLEMENT NO 1450 RELATIF AU TAUX
DU DROIT DE MUTATION APPLICABLE AUX
TRANSFERTS DONT LA BASE
D'IMPOSITION EXCÈDE 500 000 \$**

Le conseil municipal de Mont-Royal a adopté à sa séance ordinaire tenue le 28 janvier 2019 le Règlement no 1450-1 modifiant le Règlement no 1450 relatif au taux du droit de mutation applicable aux transferts dont la base d'imposition excède 500 000 \$.

Toute personne intéressée peut consulter le règlement ci-dessus au bureau du greffier, 90, avenue Roosevelt, Ville de Mont-Royal, du lundi au vendredi, aux heures de bureau, soit de 8 h 30 à 16 h 30.

Le présent règlement entre en vigueur en date de ce jour.

Donné à Ville de Mont-Royal le 30 janvier 2019.

Le greffier,

Alexandre Verdy
Town Clerk

PUBLIC NOTICE

**ADOPTION AND COMING INTO EFFECT OF BY-
LAW NO. 1450-1 AMENDING BY-LAW NO. 1450
CONCERNING THE RATE OF TRANSFER
DUTIES APPLICABLE TO TRANSFERS WHOSE
BASIS OF IMPOSITION EXCEEDS \$500,000**

The Town of Mount Royal Council adopted at a Regular Sitting held on January 28, 2019, By-law No. 1450-1 amending By-law No. 1450 concerning the rate of transfer duties applicable to transfers whose basis of imposition exceeds \$500,000.

All interested persons may consult the above by-law at the Town Clerk's office, 90 Roosevelt Avenue, Town of Mount Royal, from Monday to Friday, during business hours, namely 8:30 to 16:30.

This by-law come into effect today.

Given at Town of Mount Royal on
January 30, 2019.